
sportvereniging arnhem en omstreken
April 2019



Alle sporten op een rij
Zwemmen
 
Zwembad De Grote Koppel
Olympus 29
6832 EL Arnhem
maandagavond
18.00 uur tot 19.00 uur zwemles diploma A, B
19.00 uur tot 19.45 uur zwemles diploma C
19.00 uur tot 19.45 uur wedstrijd trainingen en
medaille zwemmen
19.45 tot 20.30 uur recreatief zwemmen voor
verstandelijk gehandicapten
20.30 uur tot 21.15 uur zwemmen voor alle
leeftijden
Contact: Maaike Kotterman
06-17335137
zwemmen.isva@gmail.com
----------------------------------------------------------------------------
Zwembad Groot Klimmendaal
Heijenoordseweg 5
6813 GG Arnhem
Woensdagavond 18.00-19.00 alle leeftijden
Contact: Ed van den Engel  06-51467289
isva.voorzitter@gmail.com
 
Donderdagavond 20.30-21.30 alle leeftijden
Contact: Frank van Klaveren  026- 443 3416 
---------------------------------------------------------------------------
zwembad ’s Koonings Jaght
Koningsweg 8
6816 TB Arnhem
Dinsdagavond 19.00-20.30 alle leeftijden
Bewegen en zwemmen
Contact: Chris Craanen  06-52359415
---------------------------------------------------------------------------
Duiken
 
Zwembad De Grote Koppel
Olympus 29
6832 EL Arnhem
Maandagavond  20.30-21.15   vanaf 16 jaar
Contact: Didi Borkus  026-3334666
arknoach@hetnet.nl
---------------------------------------------------------------------------
Tafeltennis
 
Sportzaal Briant College
Bethanienstraat 250
6826 TJ Arnhem
Woensdagavond 20.00-22.00 alle leeftijden
Contact: Janneke Pouw   026-3115848
jannekepouw073@gmail.com
 
 

Agenda
Maandag15 april afzwemmen voor A, B en C
Maandag 22 april  zwembad gesloten
Maandag 29 april zwembad gesloten
donderdag 16 mei ALV
zaterdag 18 mei CLUBDAG
Maandag 10 juni zwembad gesloten
Zondag 16 juni uitje duikclub
Maandag  1 juli  laatste zwemavond voor de
zomervakantie,vrij zwemmen!! 
Zondag 18 augustus buitenduik
We beginnen weer op maandag 26 augustus
2019!!!!

 
 
Boccia
Sporthal
Mr. J.M. Kempenaersingel 2a
6836 MH Arnhem
woensdagavond 19.00-20.15  alle leeftijden
Contact:
Peter van de Broek 06-52592141
peterheinz58@gmail.com
 
---------------------------------------------------------------------------
Recreatiesport
 
Sportzaal Briant College
Bethanienstraat 250
6826 TJ Arnhem
Woensdagavond 19.00-20.00 alle leeftijden
Contact: Anja Velderman-Witte  026-3233230
Tonanja.velderman@gmail.com
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3  van de voorzitter
4-5  Wilma Kusters
6  11 vragen-recreatiegroep
7  sponsoractie
8-9  tafeltennistoernooi
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11  kleurlpaat pasen
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14-25 stukken ALV
26 stippentekening
27 bestuur-oproep

COLOFON
 
REDACTIE:
Jopie Furtjes , Peter van Ham
 
 
REDACTIEADRES:
P. van Ham
Veerweg 4
6862 VW Oosterbeek
 
 
Het eerstvolgende nummer komt half
junil uit.
Kopij daarvoor moet 1 juni binnen zijn.
redactie.isva@gmail.com

Van de voorzitter
We gaan al weer richting einde van het sei
zoen. We hebben net ons tweede succesvolle
toernooi achter de rug, namelijk het tafelten
nis toernooi. We hebben bij de start een mi
nuut stilte gehouden in verband met het
overlijden van Wilma op 14 december vorig
jaar. Daarna hebben bijna 100 sporters weer
ontzettend hun best gedaan. In dit blad een
verslag daarvan. En wat staat er nog te ge
beuren dit jaar. Natuurlijk hebben we de
algemene jaarvergadering op 16 mei. En
twee dagen later is er weer een clubdag. Dit
keer een middag op het vertrouwde adres:
de Lichtenbeek school. Over beide gebeurte
nissen volop informatie in dit clubblad. Als
het blad uitkomt, is de collecteweek van het
fonds gehandicaptensport net achter de rug.
Op 4 april geven we het startschot voor een
fietstoer die mensen gaan doen t.b.v. de
collecte. Wij zullen weer ons best doen tijdens
de sponsoractiviteiten en bij een bescheiden
collecte in het centrum van Arnhem. Ik hoop
dat we weer een mooi bedrag zullen binnen
halen voor het fonds en voor onszelf.
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Van de redactie
 
Op 14 december is Wilma Kusters heel plot
seling overleden.
 
Wilma was jaren lang secretaris en voorzitter
van de ISVA. Daarnaast was ze actief in al
lerlei organisaties van de ISVA. Ze deed veel
vrijwilligerswerk:  zwemles geven, een feest
of sportdag organiseren, invallen bij ziekte
en altijd actief bij het tafeltennis- en zwem
toernooi.
Sinds 2015 was ze lid van de redactie. Zij
verzorgde de tekeningen en puzzels. Maar
ook de interviews die ze maakte en de kennis
die ze had van het speciale onderwijs maak
te haar een waardevol lid. Maar haar meest
opmerkelijke gaven was  de spellingscorrec
tie. Als oud onderwijzeres wist ze, in een
mum van tijd, elk stuk te corrigeren; altijd
hadden we wel iets over het hoofd gezien.
We willen doorgaan met de kennis die we
hebben gekregen van Wilma. En wensen het
gezin van Wilma langs deze weg heel veel
sterkte.
 
Goh, Wilma wat zullen we je missen.
 
De redactie

Mijn vriendschap met Wilma
(Kusters)Esveld
Wilma is voor mij altijd Wilma Esveld gebleven.
Dit kwam doordat Wilma en ik al samen in de box
lagen. Onze moeders waren vriendinnen, kwa
men beiden van de Geitenkamp en woonden
toen zij getrouwd waren op Presikhaaf I.
Wilma was 5 maanden ouder dan ik, ik heb veel
foto's van ons samen in de box en op verjaarda
gen met onze moeders in de keuken die gebak
jes aan het eten waren.
Samen gingen wij naar de Dr. Lelyschool op
Presikhaaf I waarop ook Peter Kusters (haar man)
zat, ook hij woonde bij ons in de buurt.
Ik kan me nog herinneren dat we altijd bij elkaar
op verjaardagen kwamen, ook die van onze
ouders. Heel erg gezellig.
We zaten samen bij de Watervrienden, waar
vooral de vader (oom Ab) van Wilma heel veel
vrijwilligerswerk deed. Maar ook haar moeder
(tante Hanny) was er veel te vinden, terwijl die
niet zo'n zwemmer was. Wilma was een geweldi

ge zwemster, ik niet zo, ik heb nog heel even op
wedstrijdzwemmen gezeten, maar was totaal
niet fanatiek. Wilma wel en die is dan ook altijd
blijven zwemmen en net als haar vader heel veel
vrijwilligers werk gedaan voor de vereniging.
Toen we naar het voortgezet onderwijs gingen,
zijn we uit elkaar gegroeid, ik werd een nogal
rebelse tiener, terwijl Wilma meer serieus was en
het onderwijs in ging en verkering kreeg met
Peter. Haar moeder en vader zag ik nog wel op
verjaardagen en zodoende bleef ik op de hoog
te van haar leven.
Terwijl Wilma trouwde en drie kinderen kreeg,
was ik volop bezig met mijn eigen leventje, ups
en downs, heel lang een vrij leventje gehad.
Wilma kleedde zich volgens mijn moeder netjes
naar haar leeftijd en was heel serieus, terwijl ik
tot wanhoop van mijn moeder punk werd en
vrolijk uitging en vakantie vierde (maar wel een
serieuze baan had). Met Wilma had ik geen
contact meer in die tijd, zij en ik hadden zo een
verschillend leven. En doordat mijn moeder
Wilma altijd als voorbeeld gebruikte, over hoe ik
mij zou moeten gedragen en kleden, vroeg ik
eigenlijk nooit meer naar haar. Maar ik hoorde
natuurlijk toch het nodige via haar moeder.
Heel lang hadden wij geen contact meer met
elkaar, maar ongeveer 15 jaar geleden, kwam
ik weer in contact met Wilma, via Schoolbank.nl,
het grappige is dat wij gelijk weer een vriendin
nen-gevoel hadden. Ik was super blij dat we el
kaar weer gevonden hadden. De jaren daarvoor
best vaak aan Wilma en ook haar moeder tante
Hanny moeten denken, zal wel nostalgie naar
vroeger zijn geweest.
Door Wilma ben ik toen bij de ISVA gekomen,
natuurlijk weer zwemmen dankzij Wilma, die zo
enthousiast over de ISVA vertelde, dus toen ik
mijn nieuwe heup had, ben ik meegegaan.
Kreeg ik voor mijn verjaardag een tas voor mijn
zwemspullen. En door haar enthousiasme over
de ISVA ook gebleven en wil ik nog heel lang
blijven zwemmen bij de ISVA en ook vrijwilligers
werk blijven doen. Omdat Wilma altijd zo enthou
siast was en ik het voor haar wil blijven doen.
Wilma was een hele lieve vriendin, die altijd zo
positief was en altijd het goede in iedereen zag.
Problemen bestonden voor haar niet, wel oplos
singen en altijd vrolijk zijn. Daar heb ik veel van
geleerd in de afgelopen tijd.
En wat ik ook zo leuk vond: Wilma en ik bleken
beiden van vrolijke en fleurige kleding te houden.
Was ze toch niet zo saai als dat ik altijd gehoor
d/gedacht had.
Ik mis Wilma ontzettend. Ik vind het nog steeds
niet te begrijpen dat ze er niet meer is; nooit meer
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de Koppel in komt lopen en met veel gespetter
het water induikt. Niet meer naar de sauna, niet
meer verjaardagen vieren, nooit meer over
vroeger kunnen praten over onze kinderjaren,
haar nooit meer zien en nooit meer haar lach
horen en zien.
Het eerstvolgende zwemtoernooi zal slikken zijn
zonder Wilma die de oorkondes uit zit te schrijven
en Sinterklaas ontvangt op de haar zo vrolijke
wijze, maar in mijn gedachte zal ze gewoon
aanwezig zijn.
Ze blijft voor altijd mijn vriendin.
 
Marion Lenselink.

In Memoriam Wilma Kusters
Beste sporters en vrijwilligers van de ISVA
 
Graag wil ik mijn herinneringen aan Wilma met
jullie delen.
 
Wilma was de voorzitter van de ISVA toen ik in het
bestuur kwam.
De eerste weken moest ik een beetje wennen
aan Wilma, omdat ze erg direct kon reageren en
ze hele droge humor had.
Maar al heel snel had ik door wat een gouden
vrouw Wilma was. Het hart op de goede plaats,
ze luisterde en had snel door wat de moeilijkheid
was. Tegelijkertijd was ze ook heel handig en
praktisch, direct overzag Wilma de situatie om
tot een passende oplossing te komen.
Wilma kende ook heel veel van de sporters en
had altijd een praatje met iedereen.
 
Ik ben altijd erg onder de indruk geweest van
haar durf:
De durf om voor een groep het woord te nemen.
Vele malen heb ik gezien hoe ze de sporters en
vrijwilligers van de ISVA toesprak, hoe ze snel en
vooral heel duidelijk uit kon leggen.

Wilma kon ook heel eerlijk de vinger op de zere
plek leggen, maar dan wel op een manier dat
er ook weer uit te komen was.
Ze durfde beslissingen te nemen.
 
Wilma is mijn vriendin en maatje geweest bij de
ISVA, ik mis haar enorm.
Zij maakte het doen van vrijwilligerswerk voor mij
heel leuk. Wat een team waren we als we met
een hele groep vrijwilligers de Clubdag gingen
organiseren. Voortvarend noteerde Wilma alle
gesprekken op de IPad, de taken werden ver
deeld en we gingen aan de slag. Allebei hielden
we er van om steeds meer mensen bij de ISVA
te betrekken.
Samen gingen we op stap, voor gesprekken bij
Bio, bij de school, met de CIOS studenten enz.
 
Wilma en ik trokken ook naast de ISVA regelma
tig samen op, om een keer te lunchen of koffie
te drinken en lekker te kletsen en te lachen.
Ons laatste gesprek was begin december, net
na de Sinterklaas, in het zwembad, we blikten
terug op een wederom zeer geslaagd zwemtoer
nooi.
 
Laten we samen de mooie herinneringen aan
Wilma koesteren.
Hoe ze heel vrolijk toernooien kon openen en
afsluiten. Hoe ze Sinterklaas kon inhalen bij het
zwemtoernooi. De etentjes met de vrijwilligers na
de toernooien. En nog veel meer mooie herinne
ringen.
 
Wilma, je werd plotseling uit ons leven gerukt. We
waren nog volop bezig om de Clubdag te orga
niseren. Wat een verdriet, wat een gemis.
Ik wens Peter en de rest van de familie heel veel
sterkte.
Ik ben dankbaar dat Wilma zoveel voor de ISVA
en voor mij heeft betekent.
 
Ine Israel
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11 vragen voor Marije Korten
1 Hoe heet je en hoe oud ben je? Ik ben Marije
Korten en ik ben 31 jaar oud.
2 Waar woon je? Ik woon begeleid in Velp.
3 Welke sport doe je? Ik doe nu bij de ISVA
zwemmen en Tafeltennis.
4 Heb je ook andere sporten gedaan? Ik heb ook
wielrennen gedaan op een race tandem samen
met een vrijwilliger of mijn vader. Ik heb hiervoor
ook bij VAS Breng gezwommen bij mijn ouders,
ook voor mensen met een beperking.
5 Waarom is sporten bij ISVA zo leuk? Het is ge
woon een gezellige sfeer.
6 Welke sport doen of deden je ouders? Mijn
ouders hebben vroeger beide tennis gedaan.
Mijn vader gaat nu nog mountainbiken en mijn
moeder doet aerobics, allebei wandelen ze
graag, meestal samen.
7 Wat is je lievelingseten? Ik vind alles wel lekker.
8 Welk werk doe je? Ik werk 3 dagen in de week
bij AC de Wambeek in Velp en 2 middagen in
de week werk ik bij de Makro in Duiven. Vind je
dat leuk werk? Ik vind het super leuk werk, omdat
je afwisseling hebt in je werk en de omgang met
mensen.
9 Heb je hobby’s? Mijn hobby's zijn lezen, fietsen,
wandelen, film kijken en met vrienden afspreken.
10 Heb je een facebook of twitter account? Ik
heb een facebook account.
11 Wie is je beste vriend of vriendin? Mijn beste
vriendin is Petra Willemsen, wij gaan samen op
de woensdag tafeltennis. Volgende keer mag zij
de vragen beantwoorden.

12 vragen voor Marla Regtering
1 Hoe heet je en hoe oud ben je? Ik ben Marla
Regtering en ik ben 70 jaar.
2 Waar woon je? In Velp
3 Welke sport doe je? ’s Zomers zwemmen en ‘s
winters skiën.
4 Heb je ook andere sporten gedaan? Vroeger
heb ik handbal gedaan en gymnastiek en ik heb
ook veel gezeild.
5 Waarom is sporten bij ISVA zo leuk? Omdat ik
zelf van zwemmen houd en werken met kinderen
heel leuk vind.
6 Welke sport doen of deden je ouders? Mijn
moeder deed fanatiek aan hockey. Mijn vader
hield niet zoveel van sport.
7 Wat is je lievelingseten? Dat is moeilijk kiezen;
heel veel groenten.
8 Welk werk heb je gedaan? Ik heb in de verple
ging gewerkt, met demente bejaarden; dat was
wel zwaar, maar ik vond het fijn om te doen. Ik
heb ook nog drie jaar bij de gezinsverzorging
gewerkt.
9 Heb je hobby’s? Haken en lezen en veel wan
delen met de hond.
10 Heb je een facebook of twitter account? Een
facebook account, maar ik doe er weinig mee.
11 Heb je zelf nog een opmerking of aanvulling?
Heel erg bedankt voor de mooie bos bloemen
die ik kreeg voor mijn 25-jarig lidmaatschap.
12 Van wie moeten we volgens jou de volgende
keer maar eens het naadje van de kous te weten
komen? Anne Koster.

Van de recreatiegroep
Op vrijdag 22 maart is onze sporter Reinier Hamer
overleden.
Hij is 25 jaar lid geweest van de recreatiegroep.
In 2017 ging hij alleen nog mee uit eten en in
2018 werd hij 90 jaar. Daar ben ik met Hennie
Mulders heen geweest.  Flesjes witte wijn meege
nomen die wij met z'n allen hadden betaald. Hij
vond dat geweldig. Hij genoot ervan dat wij
aanwezig waren en hij vroeg of we nog eens
terug kwamen.
Reinier vond het goed zo en had een goed leven
gehad en is in zijn slaap overleden.
 
Op 6 juli gaan de recreatie- en tafeltennisgroep
naar Burgers Zoo en Pannenkoeken eten bij de
Strooper in Arnhem.
De vakantie van de recreatiegroep  is van 26 juli
tot en met  30 september. Onze les begint weer
op 2 oktober.
Recreatiegroep, 
Anja Velderman.
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Sponsoractie duiken
Op 1 April, en dat was geen grap, hebben we
geld ingezameld voor het Fonds Gehandicap
tensport.
Omdat het collecteren al jaren heel moeizaam
verloopt, heeft de ISVA twee jaar geleden
besloten om het anders aan te pakken. Elke
afdeling werd gevraagd om een sponsoractie
te organiseren op een sportavond.
 
Die eerste keer hebben onze deelnemers  be
sloten om een aantal meters onder water te
zwemmen en zich voor elke meter te laten
sponsoren door familie, collega’s en vrien
den. Het record was toen 50 meter!

 
 
Vorig jaar moest het natuurlijk wat moeilij
ker dus was de opdracht om een zware
hockey-puck onderwater voor te duwen. En
weer leverde elke meter geld op.

 
 
Dit jaar was het plan om een plastic zak (ivm
de wereldwijde plastic soep) aan een touw
voort te slepen. Iedereen moest een zak
meenemen maar Jibbe kwam met een hele

bijzondere. Van zijn werk had hij een zak
van 5 meter lang en twee meter breed mee
genomen. Het viel niet mee om de zak goed
open te houden maar met creativiteit lukte
dat zeer goed. Na 10 minuten zwemmen kon
de balans opgemaakt worden: de 5 leden

hebben totaal 335,50 euro opgehaald. Niet
slecht voor een bijzonder gezellige avond.
Bovendien mag de ISVA een gedeelte van dit
geld zelf houden.
 
Bij dezen wil ik alle sponsoren heel hartelijk
bedanken voor hun gulle gaven.
 
Peter van Ham
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Tafeltennistoernooi ISVA 16-03-2019
16 maart was het weer zo ver: ons tafeltennistoer
nooi. Samen met Martin gingen we die morgen
weer om 7.30 uur naar Duiven de sporthal
Endesprong
Toen we er aan kwamen waren de scouting en
vrijwilligers al volop bezig om de tafels op zetten.
Er moesten weer 30 tafels in de zaal opzet worden
met de netjes, tafeltjes met de telborden erbij en
ook de stoelen werden klaargezet. Rond 9 uur
kwamen de eerste sporters alweer binnen wan
delen; er deden 93 spelers mee die door heel
Nederland vandaan kwamen en ook spelers van
de ISVA waren van de partij, dit waren 5 spelers.
Rond 10 uur opende Ed het toernooi samen met
Joost zo kon het toernooi weer beginnen.
Alles ging goed en het was een leuke drukte; zo
werden de uitslagen weer in de computer ge
daan door Peter, Bastiaan en Jimmy. Vele vrijwil
ligers die hielpen bij het tellen waar ook de sta
giaires van Cios en Han druk bezig waren met
tellen. Ze vonden dit ze erg leuk om te doen maar
ook leerzaam. En vergeet niet de E.H.B.O. daar
werden we geholpen met de pijntjes of vragen
om een pleister. De Scouten hielpen bij de rol
stoelers om de ballen op te rapen en Joost liep
rond om te kijken of alles naar wens ging en dit
deed ik regelmatig met tellen. Met het schuifta
feltennissen deden ook mensen mee maar dit
keer waren er maar 5 mensen. Het is een mooie
tafeltennissport voor mensen met een zwaardere
beperking en het gaat ook om wedstrijden die
best spannend zijn.
Tegen 14.00 uur begonnen de finale en de ver
liezers ronde, dit duurde ongeveer tot vijf uur.
Klaas had in de verliezersronde een prijsje ge
wonnen, het waren allemaal mooie wedstrijden
om te zien ok in de lagere klasse bleef het tot het
einde spannend wie de wedstrijd zou winnen.
Later werden de bekers en medailles uitgereikt.
Het was weer een mooie dag die goed liep en
het was weer een gezellig toernooi. Dankzij alle
vrijwilligers, voor hun goede inzet en de gezellig
heid, was alles weer top. Hopelijk zien we jullie
volgend jaar weer terug op 14 maart 2020.
Winnaar
Klasse 1 en 2
Ingrid van Oijen
Alex Karremans
Erwin te Boekhorst
 
Klasse 3
Ricardo Reijme
Adraan Vermoud
Mark Alberti
 

Klasse 4
Antonio Bovee
Evelien van Dam
Erik Sedee
 
Klasse 5
Annemarijn van Dalen
Herman Bakker
Marcel Leyten
 
Klasse 6
Joost Noteboom
Samantha Baas
Ad Smolenaars
 
Schuiftafeltennis
Aniek Mulder
Annie Poners
Darjan Wamelink
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Tafeltennistoernooi zaterdag 16
maart 2019
Vandaag is het zaterdag en ik ga niet uitslapen.
Ik sta vroeg op, want om 8.30 uur moet ik in
sporthal Triominos in Duiven zijn.
Wanneer ik binnenkom loop ik eerst even naar
de Endesprong, in dit gedeelte van het sport
complex vinden de wedstrijden plaats.
Daar is Joost van ’t Oever met stagiaires, vrijwilli
gers en leden van de scouting al druk bezig om
de 30 tafeltennistafels goed neer te zetten.
Dan komt er nog een plek voor de scheidsrechter
met telbord. Een bakje met daarin de balletjes
en een pen om de uitslag op te schrijven.
Je denkt en misschien niet zo bij na, maar het is
toch een hele organisatie.
Op het prikbord in de hal hangt de poule indeling
tot de middagpauze al klaar.
Peter, Jimmy en Bas hebben daarvoor gezorgd.
Zij verzorgen het wedstrijdsecretariaat. Op de
deur hangt duidelijk een blad: “Wedstrijd secre
tariaat GEEN TOEGANG”. Toch zullen heel veel
mensen vandaag, ook wanneer zij het erg druk
hebben, even binnenwippen.
 
Natuurlijk zijn er ook dit jaar weer veranderingen
op het laatste moment en wordt het nog even
spannend of we op tijd kunnen beginnen.
 
In de keuken staan de meeste dingen voor de
koffie en thee al klaar.
 
De dames die daar vandaag de verantwoording
voor hebben druppelen ook al binnen. De vrijwil
ligers kunnen er rond het middaguur een lunch
pakket op komen halen.
 
De eerste deelnemers komen binnen en lang
zaam aan wordt het een gezellige drukte, ge
lach, gepraat en serieuze gezichten bij het prik
bord i.v.m. de poule indeling. Ik zie veel bekende
gezichten, maar ook enkele nieuwe deelnemers.
Even voor 10.00 uur spreekt Ed van den Engel,
onze voorzitter ons toe. Voordat we beginnen
houden we 1 minuut stilte om Wilma Kusters te
gedenken, zij overleed op 14 december 2018 en
zij was een drijvende kracht achter dit tafelten
nistoernooi.
 
Het toernooi kan beginnen. Er zijn veel wedstrij
den te spelen. En er zijn veel spannende partijen.
Ondertussen worden de prijzen ook al uitgepakt,
gesorteerd en klaargezet.
Iedereen loopt de hele dag langs die tafel met
mooie bekers en medailles. Die er nu nog inge

pakt bij liggen maar uitgepakt ziet het er zo gaaf
uit!
 
Om 12.00 uur start de wedstrijd van deelnemers
die schuiftafeltennis spelen.
 
Om 14.00 uur begint het tweede deel van het
toernooi en rond half 5 is daar dan eindelijk de
prijsuitreiking!
 
Ine noemt de namen van de winnaars en Jan
neke reikt de prijzen uit.
 
Al met al een drukke, maar gezellige dag. Het
toernooi is goed verlopen en bijna iedereen gaat
met een tevreden gevoel weer naar huis!
Jopie Furtjes
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Datum    Wat    Waar 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Alle sporters en vrijwilligers zijn uitgenodigd voor een gezellige dag! 
Er is voor elk wat wils! 

Vanaf 13.00 uur zijn jullie welkom op de Lichtenbeekschool aan de 

Wekeromseweg 6, 6816 VC te Arnhem, achter het terrein van Bio. 

  

 Circus Stoffel nodigt je uit om mee te doen. Samen leren jullie een echte 
circusact! 

 Ook kun je met elkaar Levend Ganzenbord spelen. Onze CIOS studenten 
en vrijwilligers bedenken leuke en gezellige spelletjes. 

 Of houd je heel erg van honden? Er zijn mensen met honden aanwezig die 
een demonstratie komen geven van de behendigheid van de honden. 

 Houd je van lekker chillen? Er is een “café” om gezellig met elkaar te 
kletsen. Er komt een ballonkunstenaar en een tafelgoochelaar! Laat je 
verrassen door hun kunsten! 

 En als afsluiting gaan we genieten van de vrolijke klanken van de 
“Duitenkluiters”! Zij zullen met hun vrolijke klanken zorgen voor een 
feestje! 

 Natuurlijk wordt er ook voor een “natje” en een “droogje” gezorgd. 

 Om 16.30 uur wordt de dag afgesloten. 

We vragen vrijwilligers zich ook op te geven, samen kunnen we er een gezellige 
en leuke dag van maken. 

Riny van den Broek, Ed van den Engel, Ine Israel, en Jopie Furtjes  

 
ISVA Clubdag 

Zaterdag 
18 mei  2019 

 

Schoolgebouw 
Lichtenbeek  
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R O L S T O E L T O E G A N K E L I J K  A R N H E M

GEZOCHT:
ROLSTOELERS EN 

SCOOTMOBIELRIJDERS IN 
ARNHEM

Voor Rolstoeltoegankelijk Arnhem ben ik op zoek 
naar mensen in een rolstoel of scootmobiel, om 
de toegankelijkheid van Arnhem in kaart te 
brengen. We zoeken daarom vrijwill igers die een 
korte review in een toegankelijkheids app willen 
zetten. De hoeveelheid ti jd die je er per maand 
aan wil besteden is geheel aan jezelf "geen 
verplichtingen". We houden contact via 
WhatsApp, om bij te houden wie welke locatie 
heeft toegevoegd en zo dubbel werk te vermijden. 
Dan hebben we na een 
tijdje een goed overzicht van de 
rolstoel toegankelijkheid in 
Arnhem zodat andere rolstoelers/ 
scootmobielrijders Arnhem 
gemakkelijk kunnen bezoeken.
 
Wil je meedoen? Bel of voeg rolstoeltoegankelijk 
Arnhem toe op whatsapp : 06 33 58 56 59. 
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SUDOKU 

Vul de cijfers 1 t/m 9 in.  
In elk blok van 9 cijfers mag elk cijfer  

maar 1 keer voorkomen. In elke rij  
en elke kolom mag elk cijfer maar 1  
keer voorkomen. 
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GelrePas
Graag willen we iedereen nog eens melding
maken van de gelegenheid om een gelre pas
aan te vragen bij de gemeente. Voor iedereen
die een pas heeft kan de ISVA de subsidie aan
vragen bij de gemeente. Die uitkering van de
gemeente wordt direct doorbetaald aan u.
 
GelrePas
Woont u in de gemeente Duiven, Overbetuwe,
Renkum, Rheden, Rozendaal, Westervoort of
Zevenaar en ontvangt u geen uitkering van uw
gemeente:
U kunt de GelrePas aanvragen in de gemeente
waar u woont.
Met de GelrePas kunt u tegen flinke kortingen,
en in sommige gevallen zelfs gratis, meedoen
aan diverse activiteiten zoals een dagje uit, het
volgen van cursussen, bezoek aan theater of
concert of lid worden van een sportvereniging.
De GelrePas is gratis.
Voor wie is de GelrePas?
De GelrePas is voor degenen die een bijstands
uitkering ontvangen van hun gemeente. Ook zij
die een ander inkomen ontvangen, tot maxi
maal 120% van de bijstandsnorm, kunnen voor
de pas in aanmerking komen. Studenten komen
niet in aanmerking voor de GelrePas.
Uw inkomen per maand is dan niet hoger dan:
€ 1.169,12 exclusief vakantiegeld en € 1.230,66 in
clusief vakantiegeld (alleenstaanden en alleen
staande ouders)
€ 1.670,18 exclusief vakantiegeld en € 1.758,08 in
clusief vakantiegeld (gehuwden of samenwonenden)
Vanaf de pensioengerechtigde leeftijd gelden
andere inkomensgrenzen:
€ 1.308,49 exclusief vakantiegeld en € 1.377,38 in
clusief vakantiegeld (alleenstaanden en alleen
staande ouders met pensioengerechtigde
leeftijd)
€ 1.782,35 exclusief vakantiegeld en € 1.876,15 in
clusief vakantiegeld (gehuwden of samenwo
nenden met pensioengerechtigde leeftijd)
Gezinnen met kinderen van 4 t/m 17 jaar met
een inkomen tot 130% van de bijstandsnorm,
kunnen vanaf 1 april 2019 ook een Gelrepas
aanvragen.
Hoe kunt u de GelrePas aanvragen?
! Ontvangt u een uitkering van de gemeente: U
krijgt de pas automatisch toegestuurd.
! Woont u in Arnhem en ontvangt u geen uitkering
van de gemeente:
U kunt de GelrePas direct online aanvragen met
gebruikmaking van DigiD
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Agenda algemene ledenvergade
ring donderdag 16 mei 2019
Locatie vergaderzaal van De Grote Koppel. Zaal
is open om 19.30 uur; de vergadering begint om
20.00 uur.
 
1 Opening
2 Mededelingen
3 Notulen algemene ledenvergadering van 24
mei 2018
4 Jaarverslagen 2018
5 Jaarrekening 2018
6 Verslag kascontrolecommissie en vaststellen
nieuwe commissie
7 Jubilarissen
8 Pauze
9 Vaststellen begroting 2019 en voorlopige be
groting 2020
10 Benoeming secretaris
11 Rondvraag en wat verder ter tafel komt
12 Sluiting

Vooruitzichten voor de ISVA
De ISVA is al jaren een stabiele organisatie met
een stevig financieel fundament. Ja, zult u zeg
gen, maar er is toch de laatste jaren een negatief
resultaat aan het eind van het jaar? Dat klopt en
het is regelmatig onderwerp geweest in het be
stuur. Daarbij zijn telkens de volgende standpun
ten van belang geweest:
We hadden enkele jaren geleden een fors ver
mogen. Gemeenten hebben daar wel eens
opmerkingen over gemaakt en hun bijdrage 
aangepast. Dat was voor ons reden om in te
teren op dat vermogen.
We vinden de vergoedingen voor onze vrijwilli
gers van belang. Bij allerlei verenigingen loopt
het aantal vrijwilligers terug. Bij de ISVA bestaat
een stabiele situatie wat betreft het aantal vrijwil
ligers.
We hechten eraan om te proberen de contribu
tie voor de sporters zo laag mogelijk te houden.
Dat lukt ook want vele sportverenigingen hebben
een fors hogere contributie.
 
De realiteit leert nu dat de bodem van de kas wel
in zicht komt. Daarom moeten we een verhoging
van de contributie voor stellen. We zouden kun
nen kiezen voor elk jaar een klein beetje verho
ging of in een keer een verhoging door te voeren
voor meerdere jaren. Om de administratieve last
voor de penningmeester zo laag mogelijk te

houden hebben we gekozen voor een verhoging
van 13 euro naar 15 euro per maand.
Daarnaast heeft het bestuur besloten haar eigen
bijdrage voor het gebruik van apparatuur thuis
te verlagen van 30 naar 20 euro.
Ook gaan we kijken naar meer sponsorbijdragen
vanuit bedrijven. Dat kan, zoals in 2019, door een
statiegeld actie of door sponsoring van bedrij
ven.
 
Voor een goed begrip hierbij ook de herziene
begroting voor de komende jaren:
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Concept notulen algemene ledenvergadering 24-05-2018 

Aanwezig van het bestuur: Ed van den Engel, Narges Noori, Maaike Kotterman, Fred van Bussel.  
Aantal aanwezige leden inclusief bestuur: 23 
Afwezig met bericht van verhindering: Riny van den Broek. 
Verslag: Fred van Bussel 
Datum verslag: 26-06-2018 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1. Opening 

 

Ed opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er is een ingelast agendapunt: Iemand van het 

sportbedrijf gaat iets vertellen over het nieuwe zwembad Valkenhuizen. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Behalve de afmelding van Riny van den Broek zijn er geen ingekomen stukken. De sponsor actie/collecte voor 

het Fonds Gehandicaptensport is kortgeleden afgesloten, de helft van de opbrengst wordt aan ons teruggestort. 

Wij hebben daarmee zo’n € 1600.- verdiend. Een mooi resultaat, bereikt dankzij de inspanningen van 

sportleiders, de sporters en het organisatiecomité. 

         2.a Presentatie nieuw zwembad Valkenhuizen 

Leo Berrevoets van het sportbedrijf Arnhem zou een presentatie geven over het nieuwe zwembad, maar er zijn 

wat technische problemen met betrekking tot de presentatie. Hij komt graag op een ander moment terug voor 

de uitgebreide presentatie, maar vertelt nu uit de losse pols al een aantal zaken. De aanbesteding loopt 

momenteel, de start van de bouw is ongeveer 1 september 2018. De oplevering en ingebruikname staan 

gepland voor eind 2019. Op de plaats van het oude zwembad komt een parkeerterrein. Er komt een 

wedstrijdbad van 16 bij 25 meter, en een doelgroepenbad van 10 bij 20 meter, voorzien van een beweegbare 

bodem. Leo zal op een ander moment opnieuw worden uitgenodigd voor een presentatie bij de ISVA. Hij stuurt 

op voorhand vast wat informatie ter publicatie in het clubblad. 

3. Notulen algemene ledenvergadering van 1 juni 2017 

De notulen van de vergadering worden doorgenomen. De ISVA informatiefolder is inderdaad op een aantal 

strategische plekken neergelegd. Bovendien wordt nu  in de mailing van de clubbladen een aantal locaties van 

De Driestroom meegenomen. De notulen worden vastgesteld onder dankzegging aan de secretaris. 

4. Jaarverslagen 2017 

De jaarverslagen 2017 zijn gepubliceerd in het laatste clubblad. In het jaarverslag van de voorzitter lijkt het net 

of Frank en Wilma ook “van Ham” als achternaam hebben. Bij dezen is vastgelegd dat Frank en Wilma niet tot 

de familie “van Ham”behoren. Wij zijn een stabiele vereniging waarbij het ledental heel iets afneemt. Bij de 

gepubliceerde grafieken is er sprake van verschillende aantallen leden. Dit werkt wat verwarrend, welk aantal is 

nu het juiste? Er zijn verder geen aanmerkingen op de verslagen.  
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5. Jaarrekening 2017 

Het financieel verslag wordt doorgenomen. Het afgelopen boekjaar is afgesloten met een tekort van ongeveer € 

2000, - , dat komt mede doordat we met hulp van onze accountant wat oude, onbegrepen zaken uit het 

financiële systeem gehaald hebben, die zijn nu afgeboekt. Dit ter vereenvoudiging van onze administratie. Ook 

zijn er een paar oude contributievorderingen afgeboekt. De correctieboekingen zijn opgenomen onder 

“opbrengst administratiekosten”. Het zwemtoernooi 2016 is wel gedeclareerd bij het Fonds 

Gehandicaptensport, maar uitbetaling door dat fonds heeft nog nooit plaatsgevonden. Het gaat om een bedrag 

van ongeveer € 700, - dat eigenlijk vorig jaar binnen had moeten komen, maar pas dit jaar betaald is. De 

inkomsten en uitgaven zijn redelijk stabiel. Narges wordt bedankt voor al het werk over het afgelopen jaar. 

6. Verslag kascontrolecommissie en vaststellen nieuwe commissie 

De boeken zijn gecontroleerd door Janneke Pouw en Anja Velderman. Janneke leest de verklaring van de 

kascommissie voor. Steekproefsgewijze is er een aantal zaken gecontroleerd. Hierbij zijn geen 

onregelmatigheden aan het licht gekomen. Het bestuur en de penningmeester worden gedechargeerd.  

Wilma Kusters wordt benoemd als nieuw lid van de kascommissie, Wilma en Janneke buigen zich dus volgend 

jaar over de boeken. Paul Peelen wordt door Ed benaderd als reservelid voor volgend jaar. 

 

7. Jubilarissen 

Wij hebben deze keer zeven jubilarissen! Die zijn het afgelopen jaar 25 jaar lid geweest van de ISVA. Het gaat 

om de sporters André Sanders, Arno Huibers en Marianne, en om de vrijwilligers Ben Jacobs, Elly van der Zee, 

Marla Regtering en Tineke Wtenweerde. Ben en Tineke zijn vanavond verhinderd omdat het de sportavond is 

waarbij zij als vrijwilliger behulpzaam zijn, Marla is op vakantie. Ed reikt aan de sporters de ISVA oorkonde en de 

bijbehorende bos bloemen uit, en aan Elly de Speld van Verdienste met bijbehorende oorkonde van 

Gehandicaptensport Nederland. Een bos bloemen volgt op een ander tijdstip omdat Elly momenteel elders 

vakantie viert. De niet aanwezige jubilarissen krijgen de speld van verdienste en de bos bloemen op een ander 

tijdstip. Arno neemt het woord en bedankt de ISVA voor de oorkonde en de bloemen. 

8. Pauze 

 

9. Vaststellen begroting 2018 en voorlopige begroting 2019 

De begrotingen worden doorgenomen. De opbrengst van de  collecte is voorzichtig begroot. Bij het Briant 

College wordt een nieuwe sporthal gebouwd. Mogelijk moet daar weer huur voor betaald gaan worden. Als dat 

zo is, zou daar bij de begroting rekening mee moeten worden gehouden. Het is raadzaam om na de vakantie 

contact op te nemen met de Onderwijsspecialisten en daar na te vragen wat de plannen zijn. De begrotingen 

worden vastgesteld. 

10. Bespreken en vaststellen nieuw Huishoudelijk Reglement 

Vorig jaar is tijdens de Algemene Leden Vergadering (ALV) al een nieuw concept Huishoudelijk Reglement 

besproken. Het commentaar van toen is opgenomen in een nieuwe conceptversie die nu ter beoordeling op de 

agenda staat. 

 Hoofdstuk 1, leden eerste regel: Het woord “gewone”schrappen. De ISVA kent leden en ereleden. 

 Hoofdstuk 12: De regeling vertrouwenspersoon hierbij opnemen. Wij verwijzen op de website naar de 

vertrouwenspersoon NOC/NSF. 
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 Hoofdstuk 4, commissies laatste alinea: Commissies i.p.v. commissie, de woorden “bij jubilea” weglaten. 

Verder geen aanmerkingen, het reglement is, met inachtneming van de hiervoor vermelde wijzigingen, 

vastgesteld en zal worden gepubliceerd op de website. 

De redactiecommissie moet ook nog formeel worden benoemd: Peter van Ham, Wilma Kusters en Jopie Furtjes 

worden door de vergadering benoemd als redactiecommissie. 

11. Benoeming nieuwe bestuursleden. 

Het bestuur stelt voor om iemand te benoemen die zich bezig gaat houden met het traject van stageroutes van 

studenten die bij ons stage lopen. Een stagecoördinator, die zowel voor de sportleiders als voor de stagiaires 

een steun kan zijn. De stagecoördinator neemt dus niet het begeleiden van de stagiaires over, dat blijft 

toebedeeld aan de vrijwilligers binnen de ISVA. Ine Israel is bereid om die functie op zich te nemen en wordt 

door het bestuur voorgedragen. De vergadering gaat akkoord met de voordracht. Ine heeft er zin in, en zal 

vanaf september daadwerkelijk gaan beginnen. 

De benoeming van Angela van de Ven als nieuwe secretaris gaat niet door, zij heeft zich teruggetrokken omdat 

ze een betaalde baan heeft gekregen. Dat viel niet te combineren met het werk als secretaris. 

12. Aftreden huidige secretaris 

Er wordt afscheid genomen van Fred van Bussel, de huidige secretaris. Fred is vier jaar secretaris geweest, en Ed 

zal hem op meerdere gebieden gaan missen. Ed dankt Fred namens het bestuur voor alle inzet, en wenst hem 

veel plezier bij andere activiteiten die hij gaat ontplooien. 

Fred dankt Ed voor de mooie woorden. Hij zal voorlopig nog wel de beantwoording en het doorsturen van mails 

voor zijn rekening nemen, maar geen vergaderingen meer bezoeken. Wel maakt Fred nog de notulen van deze 

vergadering, en geeft hij een voorzet voor een nieuw ISVA beleidsplan. Hij wenst iedereen bij de ISVA succes 

voor de toekomst, want de ISVA verricht goed werk. 

13. Rondvraag en wat verder ter tafel komt 

 Is de ISVA al bezig met de nieuwe privacywetgeving? Ja, de ISVA is AVG-proof. Het privacyprotocol staat 

al op de website, en Ed is bezig om in Jip en Janneke taal een verklaring op te stellen wat de AVG precies 

inhoud voor de ISVA en haar leden, en wat de ISVA doet met gegevens die onder haar beheer vallen. 

 Komt er nog een sportdag met spelletjes? Er zijn nog geen plannen voor een clubdag in de nabije 

toekomst. Het bestuur gaat hierover nadenken. 

 Het is moeilijk om mensen warm te krijgen voor de ALV (Algemene Leden Vergadering). Er is al een keer 

geopperd om mensen van een bepaald ISVA sportonderdeel foto’s of materiaal van die betreffende 

sport te laten zien tijden een ALV. Is het handig om dat nu al vast te stellen voor de volgende ALV? Dan 

hebben ze een jaar de tijd om zich daarop voor te bereiden? Dat is op zich wel een goed idee. Alleen is 

er voor de volgende ALV al een leuk onderwerp, te weten de presentatie van het sportbedrijf over het 

nieuwe zwembad Valkenhuizen. Dat is tegen die tijd uiterst actueel. Als dat tijdig wordt aangekondigd 

heb je kans dat meer leden dan de ALV gaan bezoeken. 

 

14. Sluiting 

Ed dankt iedereen voor de aanwezigheid. 
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Jaarverslagen sportjaar 2018 
 
Jaarverslag voorzitter 
In dit document het verslag van de ISVA over 2018. Was 2017 vooral een feestelijk jaar vanwege ons 
50-jarig bestaan en het bijbehorende feest. In 2018 hebben de sporters en vrijwilligers het verlies van 
Bert Groeneveld en Wilma Kusters moeten verwerken. Zij waren al heel lang verbonden aan de ISVA 
en kundige en gewaardeerde vrijwilligers.  
 
Binnen het bestuur zijn er wat wisselingen geweest. Fred heeft na ruim 4 jaar zijn werk neergelegd. De 
aanvankelijk beoogde opvolger, Angela van de Ven, moest zich om privé redenen toch terugtrekken. 
Gelukkig heeft Maaike Kotterman zich gemeld als opvolgster. En hebben we Ine Israël bereid gevonden 
in het bestuur te komen met als taak de stage coördinatie binnen de ISVA. Mede door haar 
inspanningen hebben we nu intensieve contacten met de CIOS-opleiding hier in Arnhem. Dat heeft 
gezorgd voor thans 5 stagiairs. 
 
De jaarrekening laat een stevig verlies zien over 2018. Dat was niet onverwacht. Het bestuur heeft 
bewust gekozen om de contributie niet te verhogen in 2018, maar eerst onze reserves verder te 
benutten. Het is nu wel te voorzien dat in 2020 de contributie verhoogd zal worden. Ook aan de uitgave 
kant zal kritisch gekeken worden naar onze uitgaven. 
 
Verder verwijs ik u graag naar de onderdelen die de verschillende sportleiders en andere 
bestuursleden zullen aanleveren. Daaruit blijkt dat we nog steeds een bloeiende en levendige 
vereniging zijn waar mensen met een beperking kunnen sporten. 
 
Ed van den Engel, 
Voorzitter 
 
Jaarverslag secretariaat 
Samenstelling bestuur: 
Het bestuur bestond in 2018 uit de volgende leden: 
 
Voorzitter:     Ed van den Engel  
Secretaris:    Fred van Bussel/ (sinds okt) Maaike Kotterman  
Penningmeester:   Narges Noori  
Ledenadministratie:   Riny van den Broek 
Stagiaire coördinator:   Ine Israel 
Bestuurslid Algemene Zaken:  Maaike Kotterman (per okt. vervallen) 
 
Tijdens een bestuursvergadering van 14 juli 2017 heeft Fred kenbaar gemaakt te zullen stoppen, 
wanneer er vervanger was, Maaike Kotterman heeft in september 2018 aangegeven dit wel op te 
willen pakken. Sinds 1 oktober vervult Maaike Kotterman de functie van secretaris. Hierbij wil ik Fred 
danken voor zijn inzet de afgelopen jaren, vooral na onze lange zoekperiode naar een vervanger. 
                                        
Bestuursvergaderingen: 
Het bestuur heeft in 2018 zesmaal vergaderd en wel op 26 januari, 8 maart, 20 april, 14 september, 
18 oktober en 7 december. 
Op 8 maart en 18 oktober heeft voorafgaand aan de bestuursvergadering het periodiek overleg met 
de sportcoördinatoren plaatsgevonden om de lopende zaken per afdeling te bespreken. 
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Op 18 oktober heeft tijdens de bestuursvergadering met de sportcoördinatoren het jaarlijkse overleg 
met de redactie plaatsgevonden. 
 
Ledenvergadering: 
Op 24 mei 2018 vond de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering plaats in de vergaderzaal van De 
Grote Koppel. Deze vergadering werd door 23 leden bezocht.  
 
Besproken onderwerpen tijdens bestuursvergaderingen: 
Er is vergaderd op basis van een vooraf vastgestelde agenda. Tijdens elke bestuursvergadering zijn de 
ingekomen stukken besproken. Verder is tijdens de vergaderingen de voortgang besproken van 
zaken op het gebied van financiën, ledenadministratie en secretariaat. Elke vergadering is 
genotuleerd, en er is na elke vergadering een lijst met actiepunten en een besluitenlijst opgesteld. 
Ook deze actielijst is elke bestuursvergadering doorgenomen. 
 
Een bloemlezing van onderwerpen die onder meer uitgebreid aan de orde zijn gekomen: 

 Algemene Leden Vergadering (ALV) 

 Overleg doelgroepen over benutten ruimere aanbod zwemwater 

 Gevolgen nieuwe privacywetgeving (AVG) voor ISVA 

 Geheimhoudingsverklaringen 

 Stageroutes 

 AH Sportactie 

 Overleg sportbedrijf 

 Schoolsportdag 

 Feestcommissie 

 E-captain 

 Fonds Gehandicapten Sport 
 
Algemeen 
Er is weer een goed jaar voor de ISVA afgesloten. De vooruitzichten voor 2019 zijn ook goed. Met de 
steun van onze onmisbare vrijwilligers, leden en sympathisanten verwachten wij ook van dit jaar een 
geslaagd ISVA jaar te maken! 
 
Maaike Kotterman 
Secretaris ISVA (Invaliden Sportvereniging Arnhem e.o.) 
Mail:         isva.secretaris@gmail.com                                                                                   
Adres:      Stadsrechtenlaan 18 
                 6691JB  Gendt 
Tel:       06-17335137 
 
Het Financieel jaarverslag 2018 
Het financieel jaar 2018 is met een negatief resultaat van € 6.591,27 afgesloten. Ik kan me voorstellen 

dat dat onrustig maakt bij de leden van de ISVA. Hieronder volgt de verklaringen en de gevolgen. 

 

Kosten: 

▪ De uitgaven voor het huren van sportlocaties zijn in 2018 wederom fors  gestegen. Het heeft te 
maken met de gebruikelijke huurverhogingen.  

▪ De aanschaf van spelmateriaal in 2018 is gestegen. Het is altijd lastig om vooraf te voorspellen of 
er materiaal nodig is voor de groepen. We willen de sportgroepen maximaal ondersteunen en 
schaffen dus materialen snel aan zonder gedoe met begrotingen en aanschaffen in het jaar erna. 
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▪ De kosten voor eigen toernooien & evenementen zijn weer hoger dan in 2017. Vorig jaar is besloten 

om voor de broodjes en drinken voor het tafeltennistoernooi een cateraar in de arm te nemen. Dit 
om de vrijwilligers te ontlasten. Uiteraard zijn daarmee de kosten hoger dan in 2017. Ook hier speelt 
hogere huurprijzen een rol.  

▪ De vergoedingen voor de vrijwilligers laten al een licht stijgende lijn zien. De betalingen zijn conform 
de ANBI afspraken. De reiskostenvergoedingen zijn stabiel. 

▪ Overige kosten sporters geeft het beeld van de kosten voor de zwemlicentie die we hebben 
verworven. 

▪ De kantoor en telefoonvergoeding voor de bestuursleden is hoger uitgevallen. Het zijn kosten die 
regulier via de regeling gedeclareerd worden. 

▪ De reiskosten voor de bestuursleden en de vergaderkosten zijn stabiel. (er wordt veel samen 
gereisd) 

▪ De representatiekosten zijn ook verdubbeld door meer attenties in geval van ziekte, overlijden enz. 
▪ De drukkosten en het verzenden van het clubblad zijn stabiel. 
▪ De portokosten en de kosten van kantoorbenodigdheden zijn hoger. Voor een deel door de 

aanschaf van postzegels voor de tarief verhoging van 1 januari j.l. 
▪ De contributies en abonnementen: dit zijn de betalingen aan gehandicaptensport voor  verzekering 

van vrijwilligers en sporters, voor de tafeltennisbond enz. 
▪ Bij de overige algemene kosten zijn oude contributie achterstanden die niet meer te innen zijn en 

vergissingen bij de contributie inning weggewerkt. 
 

Opbrengsten: 

De inkomsten van ISVA bestaan uit contributies, subsidies van gemeenten en donaties en sponsering.  
▪ De inkomsten van contributies leden laten een licht lager beeld zien. Het aantal leden is in 2018 iets 

teruggelopen. 
▪ Dit jaar zijn de bijdragen van donateurs weer op het gebruikelijke niveau. Het blijft aandacht vergen 

om donateurs aan ons te binden. 
▪ In 2018 hebben we weer subsidies ontvangen van 6 gemeenten. Gemeenten hebben iets zuiniger 

ons bedeeld. 
▪ Dit jaar zijn de bijdragen van het Fonds Gehandicaptensport zijn zoals voorspeld en gebruikelijk. 
▪ De collecte opbrengst was door de sponsoractiviteiten fors hoger. De sponsoracties die we hebben 

georganiseerd hebben voor een heel groot bedrag gezorgd. 
 

Samenvattend kan gezegd worden dat ondanks toenemende inkomsten de uitgave niet helemaal 
opgevangen zijn. Dat wordt tot nu toe niet als ernstig ervaren omdat we: 

1. Er bewust voor hebben gekozen om de contributies laag te houden. 
2. De eigen toernooien erg belangrijk vinden voor de vereniging en we de entree voor die 

toernooien niet te hoog willen. 
3. We de vergoedingen voor de vrijwilligers niet willen aantasten. 
4. We bewust hebben ingeteerd op ons vermogen de afgelopen jaren. 

 
Er is echter nu wel een punt bereikt dat we meer inspanningen aan de dag zullen moeten leggen om 
enerzijds de kosten de bedwingen en anderzijds de inkomsten te verhogen. Het bestuur zal daartoe 
maatregelen nemen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 

Narges Noori 

Penningmeester ISVA 
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Jaarverslag ledenadministratie 
 
Bij dezen het jaarverslag van de ledenadministrateur. 
Ik verwerk de bij- en afschrijvingen bij de bank van de leden, daarnaast verwerk ik alle wijzigingen 
van de leden, bijvoorbeeld een verhuizing, ander telefoonnummer en noem maar op. 
 
Hierbij wil ik u het verloop van de leden geven door middel van een grafiek: 

 
 
Zoals u ziet is een kleine afname van leden gedurende de afgelopen jaren. 
De meeste leden komen uit Arnhem, zie onderstaande top 10: 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Riny van den Broek 
Ledenadministrateur  
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Jaarverslag zwemmen maandagavond 18.00 – 19.45 uur 
Van 18.00 uur tot 19.00 uur beginnen we met de zwemlessen voor onze jongste leden.  
Dit zijn momenteel ±19 zwemmers vanaf ongeveer 5 jaar. Er is op dit moment een wachtlijst om te 
leren zwemmen.  
Daarna zwemmen de jongeren van 19.00 uur tot 19.45 uur voor hun C-diploma, of trainen ze voor 
wedstrijden en voor medailles. Dit zijn ±40 zwemmers. Voor deze groep is er geen wachtlijst.  
Er is dit jaar ook weer verschillende keren afgezwommen voor een diploma: 
1 keer zwemcertificaat A 
5 keer diploma A en  
5 keer diploma B en 
3 keer diploma C 
En op 17 november 2018 was weer ons ISVA-zwemtoernooi georganiseerd.  
Het was weer een geslaagde dag, ondanks de afmelding van 1 sportclub. 
Ook in december lukte het Sinterklaas weer om voor onze jongste zwemmers een cadeautje te 
brengen.  
Vrijwilligers; Anna Koster, Elly van der Zee, Frank van Klaveren, Henrianne Roddenhof, Karlijn van 
Beek, Marga van Holland, Marla Regtering, Paul Peelen, Willemien ten Barge en Wolly Kiezenberg. 
Stagiairs;  
1ste halfjaar: Maaike W. en Anne 
2de halfjaar: Nino en Rens 
 
Maaike Kotterman 
 
Jaarverslag zwemmen maandagavond 19.45 -20.30 uur 
2018 was een mooi jaar voor ons uur, we kregen er enkele nieuwe zwemmers erbij in de wedstrijd 
groep dit zijn Germain en Damian de wedstijdgroep bestaat nu uit zeven personen tijdens de ISVA-
wedstrijden hadden zij de eerste prijs bij de estafette in de wacht gesleept, een hele prestatie. 
Naast een wedstrijd groep hebben wij in ons uur een groep zwemmers die zich bezighoudt met 
vooral conditiezwemmen in deze groep worden allerlei zwem activiteiten aangeboden door de 
stagiaire Rens hij doet dit alweer sinds oktober 2018.  
Naast de groep conditie zwemmers is er ook nog een groep recreatieve zwemmers, deze zijn in 
tweegroepen verdeeld niet zwemvaardigen en zij die kunnen zwemmen, op deze groep hebben wij 
Chris en Lenie Craanen, Maaike v/d Engel en Henrianne Roddenhof die de zwemmers begeleiden in 
het water zodat ze actief blijven en niet aan de kant blijven hangen. 
 
Paul Peelen 
 
Jaarverslag zwemmen dinsdagavond 
We zijn met een ploeg van zo’n 13 personen op de dinsdagavond, heel gezellig eerst is er koffie of 
chocolademelk voor we gaan zwemmen of bewegen in het water we gaan ook samen 2maal per jaar 
op eigen kosten natuurlijk uit eten dit word door eigen mensen uit gevoerd. 
Er is veel plezier in het bad met zowel zwemmen of kletsen iedereen heeft begrip voor elkaar, in die 
jaren dat we daar zwemmen nog nooit een ongenoegen woord gevoerd, maar graag zouden we nog 
een paar mensen erbij willen hebben. Wat we ook doen, lukt nog steeds om meer deelnemrs te 
krijgen. Misschien is de afstand een probleem? Ik weet het niet. 
Na het zwemmen is er natuurlijk de chocolade melk en dan maar weer een weekje wachten voor we 
weer het water in kunnen. 

 
Chris Craanen 
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Jaarverslag duiken 
Onze duikafdeling traint op de maandagavond van 20.30 uur – 21.15 uur in het doelgroepen bad van 
de Grote Koppel. We hebben 6 deelnemers, 3 adl –hulpen en 5 instructeurs. Op dit moment hebben 
we 1 plek vrij, als je 16 jaar of ouder bent kan je je aanmelden. 
Onze training bestaat uit het continueren van de technieken met de basisuitrusting. Daarnaast 
hebben we 1 keer per maand een oefening met perslucht en houden we ook de conditie in de gaten. 
De basisuitrusting bestaat uit een duikbril – snorkel en zwemvliezen. 
Onze jaarlijkse buitenduik was in Zutphen en het weer was ons goed gezind. Goed helder zicht onder 
water, een deelnemer gaat met 2 instructeurs onder water om de veiligheid zoveel mogelijk te 
waarborgen. 
We maken gebruik van instructeurs van verschillende valide duikverenigingen die ons ondersteunen. 
Ook zijn ouders aanwezig want hoe leuk is het niet om te horen wat je zoon/dochter onder water 
heeft gezien, de sfeer is dan ook zeer geslaagd! 
De duikmaterialen worden 1 keer per jaar gecontroleerd en de instructeurs komen 1 keer per jaar bij 
elkaar om de stand van zaken door te spreken. 
Dit jaar hebben we afscheid genomen van Mario een instructeur die ons 20 jaar heeft geholpen. 
Ons jaarlijks uitje was “klootschieten “in Didam, dit wordt altijd georganiseerd door 1 vrijwilliger en 1 
deelnemer. 
In het Sportcafé van de Grote Koppel openen en sluiten we het jaar altijd af. 
We hebben een fijn duikjaar jaar gehad. Ik wil jullie bedanken voor alle hulp van het afgelopen jaar.  
 
Didi Borkus 
 
Jaarverslag Boccia  
We hebben op 12 december een leuke Sinterklaas en Kerst avond gehad. 
Iedereen had een cadeau gemaakt aan de hand van het getrokken lootje.  
Punten: 
1, Margreet 209 punten 
2, Riek 174 punten 
3, Ben 152 punten 
4, Marion 142 punten 
5, Nel 136 punten 
6, Sjon 112 punten 
7, Annet 86 punten 
8, Linda 77 punten 
9, Hester 45 punten  
Totaal: 1133 punten  
We hebben in totaal 14 woensdag avonden gespeeld. 
We hebben een totaal punten van 1133, dat is dus een gemiddelde van 8 punten per avond.  
Ben en Nel zijn alle avonden aanwezig geweest.  
Totaal zijn er 165 partijen gespeelt. 
 
Xaviera Nijhuis 
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Jaarverslag Recreatiegroep 
Op woensdagavond van 19.00 tot 20.00 uur hebben wij recreatiesport op het Briant College op de 
Bethaniënstraat 250 te Arnhem. 
Wij hebben een nieuwe sporter erbij gekregen en die heet Anja Wennekes zij vindt het heel leuk en 
gezellig bij ons.  
Wij kunnen nog sporters gebruiken.  Onze groep gaat niet naar wedstrijden. 
We zijn dit jaar ook weer naar Burgers Zoo en Pannenkoekenrestaurant de Strooper geweest en aan 
het eind van het jaar naar Restaurant Arnhemse Meisjes in Arnhem. 
De sporters komen iedere week sporten en dat is heel gezellig en aan het eind van de les gaan wij 
koffiedrinken en als er iemand jarig is, wordt er getrakteerd.  De sporters worden met de regiotaxi 
opgehaald. 
Dit jaar hebben wij ook stagiaires gehad, die bij ons zich erg op hun gemak voelen.  
 
Anja Velderman-Witte 
 
 
Jaarverslag Tafeltennis 
Iedere woensdagavond slaan we nog steeds een balletje in de gymzaal van het Briant College aan de 
Bethanië nr. 250. Er zijn 16 sporters, waarvan verschillende personen mee doen aan 
toernooiwedstrijden. Er zijn drie vrijwilligers. Martin Vente, Joost van het Oever en ik. Het laatste half 
jaar hadden we 2 stagiaires. 
17 maart organiseerde we weer ons ranglijsttoernooi in sportcentrum Triominos in de zaal “de 
Endesprong” te Duiven. Er waren rond de 100 deelnemers uit heel Nederland. Van onze vereniging 
deden 7 spelers mee helaas viel niemand in de prijzen. Dit keer organiseerde we schuiftafeltennis 
erbij wat goed ging dat we in 2019 weer bij oppakken. Het was vanouds weer een geslaagd toernooi 
dankzij de vele vrijwilligers die er waren, enkele gingen de volgende dag mee uit eten bij de chinees.  
4 maart werden Klaas en ik uitgenodigd door de NTTB, om de Nederlandse Kampioenschappen bij te 
wonen omdat we 50 jaar lid waren van de ISVA. Wij zouden in het zonnetje gezet worden. Klaas is er 
geweest maar door omstandigheden kon ik niet komen. Ook zijn we naar vergadering van Parasport 
geweest in Nieuwegein dit was 14 april. 
Aantal toernooien waar de sporters naar toe zijn geweest zijn:  
20 januari Zoetermeer, 31 maart Venray en 13 oktober in Amersfoort, dit waren ranglijsttoernooi en 
recreanten toernooien. 3 juni was de Nederlandse Kampioenschappen in Rotterdam daar werd Klaas 
tweede in enkel spel en met dubbelspel. 
Sommige leden zijn 21 juli met de recreantengroep van Anja naar de dierentuin geweest. Na afloop 
ook weer naar het pannenkoekenhuis, ook zijn we mee naar Kuifje en Arnhems Meisje geweest. Zelf 
zijn we met onze tafeltennisgroep uit wezen eten, dit was wokken wat een erg gezellig uitje was. 
In geheel hadden we weer een leuk jaar en hopelijk zal dit komende jaar ook weer zijn met een 
nieuwe sporthal. 
 
Janneke Pouw 
 
Jaarverslag Redactie 
In 2018 kwam ons clubblad 4 keer uit. Wilma heeft Jopie gevraagd om de redactie te komen versterken. 
Peter, die eindredacteur is, heeft er veel werk aan. Hij schrijft veel stukken ook namens de duikgroep.  
Wilma verzorgde de puzzelpagina en nam ook andere stukken voor haar rekening. Helaas is Wilma in 
december overleden; we missen haar verschrikkelijk. 
Jopie nam de 10 beruchte vragen voor haar rekening en schreef stukjes over de toernooien.  
We blijven hopen dat de ontvangers het blad met net zo veel animo lezen als waarmee wij het 
samenstellen. We mochten zelfs van lezers ingezonden stukjes ontvangen. Ga daar vooral mee door!   
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Vind je het blad eigenlijk zonde van het papier? Meld dan bij de redactie dat je liever een digitaal blad 
krijgt; dan regelen wij dat je het volgende exemplaar in je mailbox vindt in plaats van in je brievenbus. 
Zoek je het mailadres? Dat staat in het clubblad! 
 
Peter van Ham en Jopie Furtjes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AUTO   BALLEN  BEKER   

BLIJ   BROODJE  BUS  

DOUCHE   DUIVEN  EERSTE 

GEZELLIG   GROEP  KEUKEN 

KROKET  LAATSTE  LEUK 

MEDAILLE   PRIJZEN  ROLSTOEL 

SCHEIDS  SCOREBORD SCOUNTING 

SPORT  SPORTHAL  TAFELTENNIS 

TAS   TOERNOOI  VERLIEZER 

VROEG  WATER  WINNAAR 

 

   

X T S E E H C U O D E D R L N Z H O 

R Q L J N Y G N I T U O C S E S R C 

N P N D E B M S J S P O R T V P F R 

K G J O L I L E A S B Q Y D I O R O 

X R L O L X O D A P F Q T R U R P S 

Y O N R A O W T H W O Y T O D T Q R 

M E S B B I N K R O K E T B U H Z I 

D P L E O T S L O R O U H E L A B M 

N E S I N N E T L E F A T R N L B E 

T T F R E Z E I L R E V N O I U U T 

O S C K R A A N N I W K Y C S T D S 

E R Q G U R N E K U E K E S H J R I 

R E W A T E R C I L L E Z E C C E A 

N E E B O S C H E I D S O G E G K A 

O V O K I B I I J O K W I T F J F I 

O M Q E L L I A D E M R L Y U O B T 

I H P U H I R M K U E L L H P A R P 

U R P N Z R W N E Z J I R P L I H V 
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Bestuur
Voorzitter:
Ed van den Engel
Sweelincklaan 13
6815 BD Arnhem
06-51467289
isva.voorzitter@gmail.com
 
-----------------------------------------------
Secretaris:
Maaike Kotterman
06-17335137
isva.secretaris@gmail.com
 
 
 
-----------------------------------------------------
Penningmeester:
Narges Noori
Marumplantsoen 4
6835 AZ Arnhem
isva.penningmeester@gmail.
com
 
 
------------------------------------------------------
Ledenadministratie:
Riny van den Broek-Leenders
Croydonplein 306
6831 LJ Arnhem
06-51735826
rinyleenders@gmail.com
 
 
 
---------------------------------------------------
Bestuurslid:
Ine Israel
06-23666171
 
 

Contributietarieven per maand
(jaar 2019)
 
Tot 18 jaar                           13,=
Vanaf 18 jaar                      13,=
Per extra sport                       2,50
 
Opzegtermijn is 1 maand.
 
Leden met een GelreCard kunnen in aanmer
king komen voor reductie.
 
Giro voor contributie en donateurs:
NL58INGB0001559803
t.n.v. ISVA te Arnhem
 
 
De ISVA kent donateurs. Deze steunen de vere
niging financieel. Mocht U een nieuwe donateur
vinden, dan is hij of zij zeer welkom.

Oproep nieuw redactielid
We zijn op zoek naar versterking van de
redactie.
4 keer per jaar komen we kort bij elkaar om
het eerstvolgende blad te bespreken.
Dan bekijken we wat we hebben ontvangen
en wat er nog ontbreekt.
De vaste rubrieken moeten dan een invulling
krijgen en de sportleiders wordt gevraagd of
ze nog bijzonderheden hebben.
Verder is het leuk om persoonlijke verhalen
op te tekenen.
En artikelen uit de regio die betrekking
hebben op onze doelgroep zoeken we ook
altijd op.
 
Heb jij hier zin in, of een vriend, ouders,
begeleiding? Ze hoeven geen lid te zijn van
de ISVA.
 
Neem dan contact op met de redactie: redac
tie.isva@gmail.com
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Indien onbestelbaar retour: Croydonplein 306, 6831 LJ Arnhem


